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Питање постављено Савјету министара БиХ: „Канцеларија за ревизију је у ревизији 

учинка навела као проблематично „Управљање трошковима закупа за рад и смјештај 

институција БиХ“, те на основу тога дала препоруке за ефикасније управљање 

трошковима закупа простора. Да ли Савјет министара има конкретну стратегију за 

реализацију препорука ревизије у вези са рационализацијом трошкова закупа? Када 

Савјет министара намјерава да реализује препоруке ревизије за рационализацију 

трошкова закупа које се могу остварити у кратком року?“ 
 


